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          * Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

TUKUMA  NOVADA  DOME 
      VIDES UN KOMUNĀLO JAUTĀJUMU KOMITEJA 

 

 
 

 

SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

 

2023. gada 12. janvārī        Nr. TND/23/1 

 

Vides un komunālo jautājumu komitejas sēde sasaukta 2023. gada 12. janvārī plkst. 15.00, 

Talsu ielā 4, Tukumā. Sēde ir atklāta un notiek klātienes režīmā, izmantojot elektronisko balsošanas 

sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. 
 

Sēdi plkst. 15.00 atklāj un vada Vides un komunālo jautājumu komitejas priekšsēdētājs 

Mārtiņš Limanskis, protokolē Lietvedības un IT nodaļas lietvedības sekretāre Anita Belousa. 
 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes atklātās daļas jautājumu izskatīšana audioierakstā 

fiksēta ieraksta laikā no 00:00:00 līdz 00:01:26. Sēdes slēgtās daļas audioieraksts no 00:01:28 

līdz 00:04:00. Sēdes atklātās daļas turpinājums audioierakstā fiksēts ieraksta laikā no 00:04:01 

līdz 01:26:30. 
 

Sēdē piedalās: 

- Vides un komunālo jautājumu komitejas balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars 

Gribusts, Guntars Indriksons, Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča; 

 

- domes priekšsēdētājs Gundars Važa, 

- deputāte Ligita Gintere; 

 

Pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- pašvaldības izpilddirektors Ivars Liepiņš, 

- Attīstības nodaļas teritorijas plānotāja Inga Tramdaha, 

- Audita un kontroles nodaļas vadītāja Inese Valtere, 

- Juridiskās un personāla nodaļas vadītāja Lelde Bičuša, 

- Komunālās nodaļas vadītājs Andris Kalnozols, 

- Komunālās nodaļas vadītāja vietniece īpašuma jautājumos Sigrija Kairiša, 

- Lietvedības un IT nodaļas vadītāja Sanita Bļodniece, 

- Lietvedības un IT nodaļas galvenais informācijas un komunikācijas tehnoloģiju speciālists Arturs 

Vinbergs, 

- Lietvedības un IT nodaļas lietvedības sekretāre Anita Belousa, 

- Lietvedības un IT nodaļas lietvedības sekretāre Tamāra Vaļuka, 

- Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja Gundega Rugāja, 

- Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas sabiedrisko attiecību speciāliste Sintija Zekunde, 

- Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas mārketinga un starptautisko sakaru speciāliste Aiga 

Priede; 

 

- Kandavas un pagastu apvienības nekustamā īpašuma pārvaldniece Evita Freimane, 

- laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste Agita Puķīte. 
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Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Abavas ielā 11, Kandavā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētajai ūdensvada sistēmai. 

2. Informācija par nepieciešamību pārskatīt vai atcelt Satiksmes organizācijas un kustības 

drošības komisijas lēmumu par gājēju pāreju likvidāciju Tukumā (nav ievērots lēmuma izpildes 

termiņš, saņemti sabiedrības un deputātu iebildumi). 

3. Informācija par pašvaldības plānoto rīcību latvāņu apkarošanai Tukuma novadā. 

4. Informācija par applūstošajām teritorijām Tukuma novadā un iespējamiem risinājumiem plūdu 

mazināšanai. 

5. Informācija par novada degradētajām teritorijām un to pārskatīšanu. 

6. Informācija saistībā ar Jauntukuma apkuri. 

 

Mārtiņš Limanskis informē, ka sēdei izskatīšanai iesniegts viens lēmuma projekts, tāpēc 

darba kārtībā iekļauti vairāki informatīvi jautājumi. Ierosina balsot par sēdes darba kārtību. 

 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 
 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, 

Guntars Indriksons, Oskars Kambala, Dace Lebeda, 

Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: apstiprināt šādu komitejas sēdes darba kārtību: 

1. Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Abavas ielā 11, Kandavā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētajai ūdensvada sistēmai. 

2. Informācija par nepieciešamību pārskatīt vai atcelt Satiksmes organizācijas un kustības 

drošības komisijas lēmumu par gājēju pāreju likvidāciju Tukumā (nav ievērots lēmuma izpildes 

termiņš, saņemti sabiedrības un deputātu iebildumi). 

3. Informācija par pašvaldības plānoto rīcību latvāņu apkarošanai Tukuma novadā. 

4. Informācija par applūstošajām teritorijām Tukuma novadā un iespējamiem risinājumiem plūdu 

mazināšanai. 

5. Informācija par novada degradētajām teritorijām un to pārskatīšanu. 

6. Informācija saistībā ar Jauntukuma apkuri. 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5. panta otrās daļas 4. punktu lēmuma projektā 

norādītie personu dati ir ierobežotas pieejamības informācija un atbilstīgi Pašvaldību likuma 

27. panta ceturtajai daļai tie netiek publiskoti. 

 

Sēdes slēgtā daļa. 

1. § 

Par pašvaldības līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Abavas ielā 11, Kandavā,  

Tukuma novadā, pieslēgšanai centralizētajai ūdensvada sistēmai 
 

ZIŅO: Evita Freimane 

JAUTĀJUMI: nav 

ATBILDES: nav 
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Mārtiņš Limanskis izsaka priekšlikumu lēmuma projekta lemjošās daļas 1. punktā norādīt 

finansējuma avotu. Rosina balsot par lēmuma projektu ar ierosināto labojumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par pašvaldības 

līdzfinansējumu nekustamā īpašuma Abavas ielā 11, Kandavā, Tukuma 

novadā, pieslēgšanai centralizētajai ūdensvada sistēmai” ar papildinājumu. 

 

Turpinās atklātā sēde. 

2. § 

Informācija par nepieciešamību pārskatīt vai atcelt Satiksmes organizācijas un  

kustības drošības komisijas lēmumu par gājēju pāreju likvidāciju Tukumā  

(nav ievērots lēmuma izpildes termiņš, saņemti sabiedrības un deputātu iebildumi) 
 

INFORMĒ: Andris Kalnozols 

JAUTĀJUMI: nav 

ATBILDES: nav 

DEBATES: Gundars Važa, Dace Lebeda, Imants Valers, Kaspars Gribusts, Oskars Kambala, Dace 

Adiņa, Gunda Cīrule, Guntars Indriksons, Edīte Zelča, Inga Tramdaha, Ivars Liepiņš, Mārtiņš 

Limanskis 

 

Mārtiņš Limanskis paskaidro, ka informāciju par gājēju pārejām (turpmāk – pārejas) Tukumā rosina 

uzklausīt atkārtoti, jo Satiksmes organizācijas un kustības drošības komisijas (turpmāk – Satiksmes 

komisijas) lēmums nav izpildīts, likvidējamām pārejām Tukumā apzīmējumi ir saglabājušies. 

Iedzīvotājiem ir iebildumi par pārejām. Atgādina par norunu, ka būs diskusija ar pilsētas plānotāju, 

bet tas nav noticis. Jāizšķiras un jāpieņem lēmums – vai pilsētā galvenais ir autovadītājs vai Tukumu 

veido par gājējiem draudzīgu pilsētu. Jautā komitejas locekļu viedokli. 

Andris Kalnozols informē par Satiksmes komisijas lēmumiem. Situācija nav viennozīmīga. Faktiski 

Satiksmes komisijas lēmums nav izpildīts. Ja domes deputāti nolems, ka Satiksmes komisijas lēmumi 

paliek spēkā, tad pavasarī pāreju horizontālo apzīmējumu nofrēzēs un attiecīgās ceļa zīmes noņems. 

 

Notiek debates par Satiksmes komisijas lēmumā minētajām likvidējamām pārejām. 

 

Gundars Važa norāda, ka Kurzemes ielā veikta pārbūve un izveidota attiecīga infrastruktūra. Pāreja 

Kurzemes ielā jāņem ārā no komisijas lēmuma. Cilvēki ir pieraduši arī pie pārejām pie Brīvības 

laukuma. 

Dace Lebeda piekrīt, ka pāreju Tulpju ielā krustojumā ar Asteru ielu var likvidēt, gājēju pāreja 

Spartaka ielā krustojumā ar Raudas ielu var palikt, ja tur tiek sakārtota pārredzamība.  

Mārtiņš Limanskis bilst, ka 2021. gadā dome atgrieza Satiksmes komisijas lēmumu komisijai, lai tā 

sniedz ierosinājumus drošības uzlabošanai. Tika ieteikts pārejas likvidēt. Izsakās, ka risināma 

pārredzamības uzlabošana pārejai Kurzemes ielā pie ēkas Nr. 2, ko aizsedz tur augošie koki. Pamatoti 

argumenti par nedrošo pāreju Talsu ielas krustojumā ar Tidaholmas ielu. Bija ierosinājums pārcelt šo 

pāreju uz Talsu ielas 20 pusi un izveidot norobežojumu krustojumā, lai gājēji tur nešķērsotu ielu.  

Dace Adiņa izsaka viedokli, ka pārejām pilsētā jābūt. Cilvēku paradumus grūti mainīt – ja pāreja 

iepriekš bijusi, gājēji turpinās tur ielu šķērsot. 
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Oskars Kambala norāda, ka pārejas maksimāli saglabājamas. Ierosina paredzēt finansējumu un 

pasūtīt pilsētas vides pētījumu. Pilsētā daudz pārmaiņu, tāpēc nepieciešams zinoša speciālista 

izvērtējums. 

Kaspars Gribusts norāda, ka pārejas pilsētā ir vajadzīgas. Tulpju ielā krustojumā ar Asteru ielu nav 

liela satiksmes intensitāte, tāpēc šo pāreju varbūt var likvidēt. Jābūt speciālistu ieteikumam, kā 

pārveidot pāreju Talsu ielā krustojumā ar Tidaholmas ielu. Jau iepriekš norādījis, ka vietā, kur tā ir 

tagad, tā ir bīstama. Raudas ielā krustojumā ar Asteru ielu satiksmes intensitāte liela, bet ir bažas par 

pārejas pārredzamību. Jādomā par drošākiem risinājumiem. Bērniem tiek mācīts, ka iela jāšķērso pa 

pārejām. Pilsētā veidojas jauni mikrorajoni, plūsmas mainās, tas ir jāpēta un jāņem vērā. Nav jāatceļ 

viss Satiksmes komisijas lēmums, bet jāsaprot, ko var atstāt. 

Inga Tramdaha piekrīt, ka nepieciešama gājēju plūsmu izpēte un izvērtējams. Tikai diskutējot, grūti 

izlemt, kas vajadzīgs. 

Edīte Zelča izsakās, ka pārejas ir jāsaglabā. Piebilst, ka pārejas ir nepieciešamas arī gados vecākiem 

cilvēkiem un māmiņām ar maziem bērniem, kas ielu šķērso lēnām. 

Guntars Indriksons piekrīt, ka pārejas saglabājamas. Kurzemes ielā pie ēkas Nr.2 ir daudz gājēju, kas 

šķērso ielu, tur pāreja nepieciešama. 

Gunda Cīrule piekrīt Edītes Zelčas teiktajam. 

Imants Valers norāda, ka balsos pret Satiksmes komisijas lēmumu atcelšanu, jo speciālisti izlēmuši 

un noteikuši, ka konkrētās pārejas ir likvidējamas. Šādi lēmumi pieņemti, lai būtu drošība. 

Kaspars Gribusts norāda, ka pāreja Talsu ielā krustojumā ar Tidaholmas ielu var palikt tikai tad, ja tā 

tiek sakārtota tā, lai ir droša. Tam jāatrod finansējums un risinājums. Tas attiecas arī par pāreju 

Spartaka ielā krustojumā ar Raudas ielu. 

Andris Kalnozols izsakās, ka par pāreju Kurzemes ielā nepieciešams atsevišķs lēmuma projekts, jo 

tur gājēju pāreja izveidojama no jauna. Par Satiksmes komisijas lēmuma atcelšanu gatavojams otrs 

lēmuma projekts. Izskatīšanai nākamajā komitejas sēdē gatavos lēmuma projektu, paredzot vairākus 

variantus. Atbildot Leldei Bičušai uz jautājumu par būvvaldes viedokli, paskaidro, ka Kurzemes ielas 

rekonstrukcijas projekts juridiski ir pabeigts un nodots ekspluatācijā. Piebilst, ka Satiksmes komisijā 

daudz politiķu un tikai daži speciālisti. Rosina Satiksmes komisiju veidot tikai no jomas 

profesionāļiem. Piebilst, ka komisijas locekļiem pienāktos atlīdzība par darbu komisijā, jo speciālisti 

tērē gan savu laiku, gan degvielu, lai piedalītos komisijas darbā. 

Oskars Kambala piebilst, ka Satiksmes komisijā būtu nepieciešams pilsētvides speciālists. 

Ivars Liepiņš rezumē, ka, izņemot vienu, citas Satiksmes komisijas lēmumā minētās pārejas Tukumā 

atjaunojamas. Piekrīt, ka nepieciešams pieaicināt plānošanas speciālistu. Satiksmes komisijas 

argumentācija reizēm šķiet vienpusēja, noņemot atbildību no autobraucējiem, bet ne visi autovadītāji 

ievēro pilsētā noteiktos braukšanas ātruma ierobežojumus. Gājējiem jābūt pirmajā vietā. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. Uz komitejas sēdi februārī 

Komunālā nodaļa gatavo lēmumu projektus par Satiksmes komisijas lēmumu atcelšanu un par pāreju 

Kurzemes ielā pie ēkas Nr. 2. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

pieņemt zināšanai informāciju par nepieciešamību pārskatīt vai atcelt 

Satiksmes organizācijas un kustības drošības komisijas lēmumus par 

gājēju pāreju likvidāciju Tukumā. Komunālajai nodaļai izskatīšanai 

komitejas sēdē februārī gatavot lēmuma projektus par Satiksmes 

komisijas lēmumu atcelšanu un par pāreju Kurzemes ielā pie ēkas Nr. 2. 
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3. § 

Informācija par pašvaldības plānoto rīcību latvāņu apkarošanai Tukuma novadā 
 

INFORMĒ: Andris Kalnozols 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Gunda Cīrule, Oskars Kambala, Dace Lebeda 

ATBILDES: Andris Kalnozols, Imants Valers 

 

Andris Kalnozols prezentē kartes ar iezīmētām teritorijām par latvāņu kolonijām Tukumā. Teritoriju 

kopējā platība 21 ha. Latvāņi pārsvarā izplatījušies gar Slocenes krastiem. Februārī būs iepirkums par 

latvāņu apkarošanu. 2023. gada budžetā plānoti lielāki līdzekļi latvāņu apkarošanai gan ķīmiski, gan 

mehāniski, lai ierobežotu to tālāku izplatību. Finansējums no dabas resursu nodokļa. Informē par 

Dabas aizsardzības pārvaldes ieceri Lielās talkas laikā rīkot akciju latvāņu iznīcināšanai.  

Mārtiņš Limanskis jautā par teritorijām Tukuma novadā.  

Andris Kalnozols atbild, ka vides speciālists apkopojis informāciju par Tukuma pilsētu. Pagastos 

latvāņu apkarošanu veic paši, bet par visām pārvaldēm nav informācijas. Tiks aprēķinātas pašvaldībai 

piederošās latvāņu pārņemtās teritorijas visā novadā. Šogad prioritāte ir latvāņu apkarošana Tukuma 

pilsētā. 

Mārtiņš Limanskis rezumē, ka Komunālajai nodaļai jāapkopo informācija par latvāņu izplatību 

pašvaldības īpašumos visā Tukuma novadā. Komitejas sēdē februārī uzklausīt informāciju vēlreiz. 

Ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

pieņemt zināšanai informāciju par plānoto rīcību latvāņu apkarošanai 

Tukuma novadā. Komunālajai nodaļai apkopot informāciju par latvāņu 

izplatību pašvaldības īpašumos visā Tukuma novadā un komitejas sēdē 

februārī sniegt informāciju vēlreiz. 

 

4. § 

Informācija par applūstošajām teritorijām Tukuma novadā un  

iespējamiem risinājumiem plūdu mazināšanai 
 

INFORMĒ: Andris Kalnozols 

JAUTĀJUMI: Oskars Kambala, Agita Puķīte 

ATBILDES: Andris Kalnozols, Inga Tramdaha 

 

Andris Kalnozols informē, ka teritorijas plānojumā ir informācija par applūstošajām teritorijām 

Tukuma pilsētā. Jaunā teritorijas plānojuma izstrādāšanai pieprasīta informācija par applūstošajām 

teritorijām novadā. Rīcības plāns plūdu gadījumā ir Civilās aizsardzības komisijas kompetence. 

Piebilst, ka šogad plānota izpēte par ezera atjaunošanas iespēju Tukumā, tiks pētīts Slocenes upes 

hidroloģiskais režīms. Informē, ka Pārupes dārziņos būvniecība notikusi applūstošajās teritorijās, 

kur ir risks, ka reizi desmit gados teritorijas var applūst. Piebilst par ūdenslīmeņiem un 

hidroelektrostaciju slūžām. 

Mārtiņš Limanskis ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par applūstošajām teritorijām Tukuma 

novadā un iespējamiem risinājumiem plūdu mazināšanā. 

 

5. § 

Informācija par novada degradētajām teritorijām un to pārskatīšanu 
 

INFORMĒ: Inga Tramdaha 

JAUTĀJUMI: Oskars Kambala, Kaspars Gribusts 

ATBILDES: Inga Tramdaha 

 

Inga Tramdaha informē par Ministru kabineta noteikumiem par degradēto teritoriju un augsnes 

degradācijas novērtēšanu, degradācijas kritērijiem un to klasifikāciju. Paskaidro par degradētajām 

teritorijām un augsnes degradācijas noteikšanu. Izpētot spēkā esošos Tukuma novadā apvienoto 

novadu teritoriju plānojumus, konstatēts, ka ir dati par degradētajām augsnēm Kandavas, Engures 

un Jaunpils novados, par degradētajām teritorijām ir Tukuma pilsētai no 2016. gada. Jaunā 

teritorijas plānojuma darba uzdevumā ir ietverts, ka degradētās teritorijas ir jāatrod un jāiekļauj 

teritorijas plānojumā. Otrs ceļš ir pieņemt attiecīgus saistošos noteikumus. 

Mārtiņš Limanskis rezumē, ka pie jaunā teritorijas plānojuma izstrādes tiks pētīts par degradētajām 

teritorijām. Ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par Tukuma novada degradētajām teritorijām 

un to pārskatīšanu. 

 

6. § 

Informācija saistībā ar Jauntukuma apkuri 
 

INFORMĒ: Ivars Liepiņš 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Dace Lebeda, Oskars Kambala, Agita Puķīte 

ATBILDES: Ivars Liepiņš, Imants Valers 

DEBATES: Mārtiņš Limanskis, Oskars Kambala, Ivars Liepiņš 

 

Ivars Liepiņš informē par saņemto SIA “JT Unimetal” iesniegumu ar lūgumu noslēgt nodomu 

protokolu, ka pašvaldība iesaistās projekta realizācijā. Nodomu protokols nepieciešams, lai dotu 

argumentus Centrālajai finanšu un līgumu aģentūrai piešķirt finansējumu katlu mājas iekārtu 

rekonstrukcijai. SIA “JT Unimetal” nodrošina siltumapgādi Jauntukuma mikrorajonā. 

Notiek debates par nodomu protokolu un iespējamiem siltumapgādes risinājumiem Jauntukuma 

mikrorajonam. 
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          * Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

Mārtiņš Limanskis rezumē, ka pie jautājuma par nodomu protokolu un siltumapgādi Juntukuma 

mikrorajonā vēl jāatgriežas, nepieciešama papildu informācija par iespējamiem alternatīviem 

variantiem, jāuzklausa arī SIA “Tukuma siltums” viedoklis. Ierosina balsot par informācijas 

pieņemšanu zināšanai. 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Gunda Cīrule, Kaspars Gribusts, Guntars Indriksons, 

Oskars Kambala, Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par SIA “JT Unimetal” iesniegumu un 

siltumapgādi Tukuma mikrorajonā. 

 

Vides un komunālo jautājumu komitejas sēde tiek slēgta plkst. 16:27. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs   (paraksts)*   Mārtiņš Limanskis 

 

Sēdes protokolēja 

lietvedības sekretāre     (paraksts)*   Anita Belousa  

 
 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 

 

 


